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Under henvisning til Folketingets Boligudvalgs brev af 28. august 2006 

følger hermed – i 5 eksemplarer – socialministerens svar på spørgsmål 

nr. 67 (BOU Alm. del). 

 

 

 

Spørgsmål nr. 67: 

 

Den 23. august 2006 kunne følgende læses på Ritzau: "Socialminister Eva 

Kjer Hansen (V) er opmærksom på problemet med de mange boligløse dan-

skere. Derfor har hun igangsat en undersøgelse, på baggrund af Domstolssty-

relsens tal. “Jeg vil vide, præcis hvor mange børnefamilier der er blandt de 

udsatte og i hvor mange tilfælde de sociale myndigheder inddrages i udsæt-

telserne. Når jeg har undersøgelsen, så vil jeg vurdere, hvilke konkrete tiltag 

der er behov for”, siger hun". I forlængelse heraf bedes ministeren oplyse, 

hvornår undersøgelsen forventes at foreligge, hvornår udvalget kan forvente 

at blive orienteret om hvilke tiltag, der er behov for på området samt hvornår 

disse tiltag iværksættes.  

 

Svar: 

 

Foranlediget af Domstolsstyrelsens tal er Socialministeriet pt. i gang med at 

indsamle oplysninger fra et antal fogedretter om deres praksis i forbindelse 

med udsættelser. Undersøgelsen vil dække en 4 måneders periode fra maj til 

og med august 2006. Den interne afrapportering af undersøgelsens resultater 

kan forventes klar omkring udgangen af oktober måned, og Boligudvalget 

kan derefter forvente at blive orienteret i løbet af november måned – men 

naturligvis så hurtigt som overhovedet muligt.  
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